
Van: Marielys Roos  

Verzonden: zaterdag 2 maart 2024 11:50 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: Nu met bijlage RE: D66 en het grondwater 

Bijgaand het overzicht Nationaal Park. De oranje ster geeft de taak van Henk Wijkhuisen weer die 

niet alleen onze wethouder is, maar ook verbonden is aan het bestuur van het Nationaal Park in 

diverse hoedanigheden. In het jaarsverslag 2022 staat hij op de foto met de minister van LNV. Dus 

die contacten gaan tot ver in Den Haag. Dat is nou gemakkelijk Bart Vernooij! 

Van: Marielys Roos   

Verzonden: zaterdag 2 maart 2024 11:46 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: D66 en het grondwater 

Beste Bart, (en daarnaast al dan niet in de cc collega’s en college, beste griffie (verzoek hierbij dit op 
LIS te plaatsen) 

Wat erg is dit zeg… 

Niet alleen omdat het niet klopt wat je schrijft maar ook een klap in het gezicht van de inwoners en 

eerlijk gezegd ook in ons gezicht. Wat denk je dat dit bericht doet met het vertrouwen dat mensen 

zouden moeten hebben in de politiek? Hiermee geef je zo’n fout signaal af. Niet alleen wil je niks 
doen voor de mensen, je biedt ze geen hoop of perspectief, maar ook laat je zien dat het 

voortbestaan van deze coalitie en de positie van jullie wethouder voorrang heeft op alles. Ook op de 

ellende die onze inwoners nu dag en nacht ervaren. Dat de wethouder werkelijk alle mogelijkheden 

heeft om met de partners te werken aan een oplossing die in ieder geval voor het volgende 

regenseizoen aanbreekt en de jaren daarna (!) laat het schema zien. Kruisverbanden tussen allerlei 

overheidsinstanties met mensen die elkaar goed kennen en elkaar dus gemakkelijk kunnen 

benaderen, laten zien dat Henk Wijkhuisen met een telefoontje al contact kan leggen om de 

problematiek te bespreken. Dat had hij op 2 november al kunnen doen of zelfs eerder toen Gerard 

Metselaar van onze fractie hem verontrust foto’s stuurde over het grondwaterpeil in de duinen en 
de waarschuwing die notabene van PWN zelf kwam. Maar nee, we zijn vier maanden verder en nog 

steeds geen uitzicht op een oplossing. 

Dat die oplossing er MOET komen staat als een paal boven water, letterlijk en figuurlijk. En dat die 

oplossing er ook is, staat ook 100% vast. Nederland heeft kennis en kunde in huis om dit te lijf te 

gaan. Bovendien HEEFT Bloemendaal die ervaring. Na het stoppen van de waterwinning twintig jaar 

geleden zijn problemen daadkrachtig aangepakt en is het grondwater gezakt en toen konden de 

mensen weer rustig leven. Dat het nu zo totaal is ontspoord heeft niet alleen met de regen van de 

afgelopen maanden te maken maar ook met het beheer van de duinen en dat weet Henk 

Wijkhuisen. Beheer waarbij tientallen zelfs honderden hectaren bos in de duinen worden gekapt 

voor de een of andere kofslak of wat ook, terug te brengen. Leuk hoor, met alle subsidies die daarbij 

worden verstrekt. Maar wat is het gevolg oa als gevolg hiervan: andere dieren verdwijnen uit het 

gebied, de duinen zijn veranderd in een plas en door het zo begeerde stuiven is Kattendel 

onbereikbaar. Mensen worden geweerd, zijn niet meer welkom, krijgen een boete van PWN als ze 

buiten de paden om het meer heen lopen. Mensen met veel schade aan hun woning, die dag en 



nacht aan het pompen zijn om de boel weer een beetje droog te krijgen voor eventjes, worden 

afgepoeierd door de gemeente. Wijkhuisen doet niets. 

Het is een schande. Een complete schande voor de inwoners maar ook voor ons. Dat je dan het lef 

hebt om te zeggen dat Hart voor Bloemendaal makkelijk praten heeft terwijl wij ook dag in dag uit 

met de grondwaterproblematiek bezig zijn om dit college tot actie te bewegen en bewoners te 

steunen en wel hoop te bieden, is bizar. Het is niet gemakkelijk. Het is keihard werken. En niet voor 

onszelf. Dat je ook nog durft op te brengen dat jullie het moeten waarmaken, dan vraag ik me af wat 

jullie hebben gedaan. Wat is jullie verdienste? Wat hebben jullie waargemaakt? Leg dat ajb uit.  

Waanzin is het inderdaad als je elke twee uur de wekker moet zetten om er om de beurt met je man 

uit moet om de vloer te dweilen en de pomp te checken enz.  

Waanzin is het als je niet meer je huis uit durft te gaan. Waanzin als je je wasmachine niet meer kunt 

draaien.  

Waanzin als je terugkomt van een zakenreis en er staat een meter water in je huis en de verwarming 

doet het niet.  

Waanzin is het als je oude buurman geen verwarming meer heeft en is aangewezen op de 

houtvoorraad in de buurt.  

enz 

 

Echt, ik zou me maar eens diep gaan schamen als ik jou was Bart Vernooij. Overigens heb ik 

begrepen dat jouw mail ook circuleert onder inwoners. Ik kreeg dit gisterenavond al toegestuurd via 

een inwoner die zwaar getroffen is. Hoe verzin je zoiets te sturen aan slachtoffers. 

 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 

 

Van: Rob Slewe 

Verzonden: zaterdag 2 maart 2024 11:17 

Aan: Bart Vernooij 

CC:  

Onderwerp: Re: Boekenroodeweg Aerdenhout 

 

Jeetje Bart, 

Wat een onbegrip voor de problemen door onze hele gemeente heen en het verwijten van 

ketelmuziek aan raadsleden die dit wel agenderen en dat alleen maar om de wethouder uit de wind 

te houden. 

De vooral door D66 geïnitieerde ‘verschraling en vernattings’ strategie, uitgevoerd notabene door ex 
fractievoorzitters D66, loopt al jaren. 

De informatievoorziening vanuit PWN, Provincie is erbarmelijk slecht en ja,  



Ik ben wellicht mede  belanghebbende (door gerommel met de grondwaterstand  lopen 

eeuwenoude bomen op diverse landgoederen groot gevaar) maar daardoor ook op de hoogte van 

de manier waarop Provincie en PWN met inwoners omgaat. 

Een voorbeeld, het hydrologisch onderzoek van een jaar terug om de waterstromen in onze 

gemeente in beeld te krijgen  met helikopters en al, waar blijft dat? We horen niets, niemand bij de 

provincie belt ooit terug… 

Simpele vragen als  hoe zit het de regulering van de waterstand , volgens de boeren aan de 

Vogelenzangse weg wordt er nog steeds water aangevoerd, wat zijn de gevolgen van het stoppen 

van de waterwinning (PWN heeft notabene subsidies verstrekt na het stoppen van de 

waterwinning), wat wordt er weggepompt en waar , hoe zit met de grondwaterstand in de loop der 

jaren, wordt er minder weggepompt vanwege de vernattings strategie, de uitbreiding van het NNN? 

Uw D66 wethouder werkt notabene samen met PWN in het NPZK, heeft een achtergrond bij de 

stichting Duinbehoud. 

De beeldvormende avond op 7 maart was niet op zijn initiatief. 

Tientallen woningen in onze gemeente ervaren grote problemen, hun huis is onverkoopbaar, hun 

toekomst , hun alles staat op het spel. 

Bart, is onze taak, plicht als raadslid om op te komen voor onze bewoners. 

Een simpel briefje sturen met ‘zoek het maar uit’ kan gewoon niet. 

Verstrek informatie , geef inzicht in de complexe hydrologische omstandigheden, kom met data, 

bekommer je om de mensen waarvoor je er zit , ga langs bij de mensen,toon betrokkenheid , doe 

wat in plaats van deze  

deze lethargische houding. 

Is dat teveel gevraagd ? 

 

Rob Slewe  

Zelfstandig Bloemendaal  

 

 

 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

 

Op 2 mrt 2024 om 10:40 heeft Bart Vernooij  het volgende geschreven: 

 

 

Beste Marielys, 

De problematiek van de ondergelopen kelders en souterrains heeft ook onze zorg.  



 

Maar het is volkomen onrealistisch, want onuitvoerbaar en extreem duur, om de zorgplicht van de 

gemeente voor de grondwaterstand uit te breiden tot particuliere gronden. 

Het probleem bestaat al heel lang en niet alleen in Bloemendaal. Landelijk geldt de regel (het 

Bouwbesluit) dat verblijfsruimtes onder het maaiveld waterdicht moeten worden uitgevoerd. 

 

Voor Hart voor Bloemendaal is het makkelijk om de gemeente eigenaar te willen laten maken van 

het probleem en heel hard "Waanzin!" te roepen. Jij hoeft het immers niet waar te maken. Wij doen 

er niet aan mee om het college in een onmogelijke positie te brengen en de burger in feite te 

misleiden. 

 

Wij zijn er wel voor dat de overheid (Gemeenten, Provincies, Waterschappen, PWN, enz.) de 

problematiek van de wateroverlast (en droogte) als gevolg van klimaatverandering goed in kaart 

brengt en ook kijkt naar oplossingen buiten de particuliere zorgplicht. Als dergelijke oplossingen 

realistisch en betaalbaar zijn zou de overheid (dus ook wij als gemeenteraad) daarin moeten 

investeren. 

 

Op dit moment liggen deze oplossingen niet op de plank. 

 

Volgende week, 7 maart, is er een 'Beeldvormende avond' op het gemeentehuis georganiseerd 

waarin de problematiek wordt besproken met als deelnemers PWN, de provincie en het 

Waterschap. Ik hoop dat deze avond een helder beeld geeft (en ook ongefundeerde 

verdachtmakingen dat PWN moedwillig het grondwaterpeil hoog zou houden worden weerlegd). 

Hiermee kunnen we dus wellicht gericht en op een geloofwaardige manier het college en andere 

overheden laten doen wat echt helpt. Maar dus alleen op grond van realistische en uitvoerbare 

plannen en geen ketelmuziek. 

Groeten, Bart Vernooij 

 

Op di 27 feb 2024 om 13:03 schreef Marielys Roos : 

 Beste allen, 

 

Hieronder een melding die wij ontvingen via de stichting die is opgericht. 

Dit loopt de spuigaten uit. Gisteren kreeg ik mail van iemand die een week 

was weggeweest ivm vakantie en bij terugkomst een meter water in huis 

aantrof!!! 

 

Dit is compleet uit de hand aan het lopen. 

 

Wij vragen ons af wat er nu concreet aan gebeurt. Nog steeds worden mensen 

afgepoeierd als ze bellen met de gemeente. 

 

Dit is waanzin. 

 

Ik vraag opnieuw om concrete actie om dit probleem op te lossen. 

 



 

 

Mvrgr, 

 

Marielys Roos 

 

HvB 

 

 

Van:  

> >  

Verzonden: maandag 26 februari 2024 21:13 

Aan:  

Onderwerp: Melding Gemeente 

 

Beste ,  

 

Vanmiddag heb ik namens de bewoners van 16 woningen, Boekenroodeweg Aerdenhout melding 

gedaan bij de Gemeente Bloemendaal betreffende de 

huidige wateroverlast. 

Het terrein staat blank, bomen staan volledig in het water en de grond is 

drijf grond geworden waar niet zonder gevaar op gelopen kan worden.  

 

Dit ter info. 

 

Hartelijk dank voor uw tomeloze inzet t.a.v. dit grote probleem in onze 

gemeente. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

 

--  

 


